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1. Opening 

Wethouder Vreeswijk heet de heer Rijksen welkom. Hij geeft aan dat het overleg vandaag 
bedoeld is om te bezien of en zo ja op welke wijze uitbreiding van de aula van de begraaf-
plaats (inclusief de parkeervoorzieningen) mogelijk is. 
 

2. Reactie de heer Rijksen 
De heer Rijksen geeft aan dat hij al diverse malen heeft gesproken met de gemeente over 
een eventuele uitbreiding van de aula. Sinds december 2014 heeft hij niets meer vernomen 
van de gemeente; hij vindt het jammer dat hij niet eerder wat gehoord heeft. 
 
De door Liefting opgestelde tekening van een mogelijke uitbreiding kent hij niet. Een eer-
dere tekening heeft hij wel gezien. Naar aanleiding van de vraag van wethouder Vreeswijk 
geeft de heer Rijksen aan dat hij niet bereid noch in staat is om te investeren in de voorge-
legde uitbreiding. Als ondernemer ga je dit gewoon niet doen omdat de behoefte ontbreekt 
en de kosten dus niet zijn terug te verdienen. Ook wanneer de gemeente de investering zou 
doen en hij terug zou moeten betalen via de exploitatie acht hij dit niet haalbaar. 
 
Samenwerking met andere uitvaartondernemers om de uitbreiding mogelijk te maken is hij 
niet van plan. De heer Boshuizen heeft immers zelf geïnvesteerd in de aula en hij wil dus 
wel bepalen wie gebruik daarvan kan maken. 
 
De heer Rijksen geeft aan dat wat hem betreft een beperktere uitbreiding met een aantal 
meters van de huidige aula, waardoor 30-40 extra zitplaatsen kunnen worden gerealiseerd, 
al voldoende zou zijn. Aan een dergelijke uitbreiding zou hij mogelijk wel bereid zijn mee 
te werken en te investeren, zonder dat hij daar nu een garantie op kan/wil geven. In het 
verlengde daarvan is ook het aantal nieuwe parkeerplaatsen wat hem betreft te ruim beme-
ten. Volstaan zou kunnen worden met een uitbreiding van circa 60 parkeerplaatsen. 
 

3. Conclusies en vervolgafspraken 
Wethouder Vreeswijk constateert dat de besproken uitbreiding met een geheel nieuwe aula 
niet haalbaar is. Een aangepaste variant zou kunnen zijn dat de huidige aula beperkt uitge-
breid wordt, een 24-uurskamer wordt gerealiseerd en circa 60 nieuwe parkeerplaatsen. De 
heer Rijksen onderschrijft deze conclusies en is bereid om hierin verder mee te denken. 
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Afgesproken wordt dat de gemeente Liefting benadert om een schets te maken van deze 
mogelijke uitbreiding inclusief een globale kostenraming. Op basis van deze gegevens 
wordt een vervolggesprek met de heer Rijksen belegd, in overleg tussen hem en Liefting 
de schets besproken en waar nodig aangepast en vervolgens een voorstel aan het college 
van B&W/ de raad opgesteld. Wethouder Vreeswijk geeft daarbij aan dat gekoerst wordt 
op besluitvorming door de raad op 18 juni 2015. 
  

4. Rondvraag en sluiting 
Wethouder Vreeswijk bedankt de heer Rijksen voor zijn constructieve inbreng en sluit ver-
volgens het overleg. 


